
 

 

 

Ordinær Generalforsamling den 23. juni 2018

 

Referat 

Fremmøde 46 medlemmer. 

Formanden, Kjeld Jacobsen bød velkommen, og foranledigede, at Peter Rasmussen blev 

valgt som dirigent. 

Punkt 1 Peter Rasmussen valgt, og Peter gennemgik dagsordenen, og kunne 

konstatere, at generalforsamlingen er lovligt indvarslet.  

Punkt 2 Formandens beretning.  

 3 bestyrelsesmøder er afholdt. Der er arbejdet med at forstærke kystsikringen. 

Problemerne med den afspærrede forstrand er endnu ikke løst, selv om 

beboerne på forstranden har etableret en ny opkørsel, så biltrafik over 

området kan undgås.  

Nomi har fjernet den sydlige affaldsstation efter påbud fra kystinspektoratet. 

Man vil etablere en ny station på et lille stykke jord mellem Riises lade og 

æbleplantagen. Kommunen vil overtage jorden efter et dødsbo uden arvinger. 

Kommunen og YIT er kontaktet omkring den svedende asfalt på vejen. YIT 

mener at det vil stoppe efter 2 år. Belægningen er nu 4 år gammel.  

 Beretningen blev godkendt. 

  

Punkt 3 Regnskab. Steen Fabian gennemgik regnskabet, som var bilagt indkaldelsen. 

 Overskud 9.533,50 kr. Ny beholdning 61.298,27 kr. Team Lyby Ap 20.000,- kr. 

Godkendt. 

Formanden henstillede til at overholde betalingsfrist af kontingent, så han var 



fri for at rykke. (Som regel de samme). 

Når en ejendom skifter ejer skal man huske at melde det til kassereren, som 

så kan opdatere medlemslisten, Medlemslisten anvendes kun i forbindelse 

med kommunikation til medlemmerne, og så man ved, hvem der er medlem. 

Kontingentet er uforandret 300kr. pr. ejendom. 

Der var spørgsmål til, hvad man skulle bruge kassebeholdningen til. 

Der kan som i år blive brug for advokatstøtte. Vi kan også stå i en situation, 

hvor isen er hård ved kystsikringen. Ligesom vejene også ind imellem kræver 

vedligeholdelse. 

Punkt 4 Valgt til bestyrelsen. Alle genvalgt. Steen accepterede endnu et år, selv om 

han er flyttet til Middelfat, og på den baggrund havde valgt ikke at genopstille. 

Punkt 5 Valg af revisorer. Merete Pedersen og Johan Frandsen genvalgt. 

Punkt6 Indkomne forslag. Der var ikke indkommet nogen forslag. 

Punkt 7 Eventuelt. Der blev spurgt til bredbåndsløsninger. Af de fremmødte, var der 8 

der umiddelbart kunne være med på en fiberløsning. 

Kjeld vil forhøre om pris og betingelser. 

Nogle steder har man en trådløs Telia Ruter til 246 kr./måned. Det virker fint. 

Der blev stillet forslag om at ændre navn fra Grundejerforening til 

Beboerforening. 

Der var spørgsmål til tidsplanen for den offentlige kloak. Kommer nok først i 

2030. 

Vedr. Renovation arbejder kommunen på at få lavet en renovationsplads på et 

stykke jord, som ejes af et dødsbo, som ligger mellem Riises lade og 

frugtplantagen. Så vidt vides vil man skulle skifte sæk ud med 140L container i 

løbet af den nærmeste fremtid. 

Peter afsluttede mødet og takkede for god ro og orden 

 

Def. Christian Ramsgaard 

 

 

   

     


